
Zápisnica č.6 zo zasadnutia Výkonného výboru ObFZ Bratislava-vidiek,             
konaného 14.09. 2022 o 16.30 h na BFZ, Súmračná 27, Bratislava 

--------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Prítomní: pp. Baxa, Ferenčák, Hlavenka, Kyselica, Vašš, Petráš, Konečný, Dadykin, Húska, 
Szabo, hosť Ľudovít Szabo - člen VV BFZ. 

Neprítomní-ospravedlnení: pp. Peller, Matušovský - ospravedlnení.  

Program: 

1. Otvorenie, schválenie návrhu programu – p. Baxa   

2. Kontrola plnenia uznesení z VV a informácia o uzneseniach schválených per rollam –      
p. Szabo 

3. Informácie predsedu ObFZ BA-vidiek po VV BFZ  – p. Baxa 

4. Informácia o odovzdaní funkcie sekretára ObFZ Ba – vidiek – p. Szabo, p. Kyselica. 

5. Priebežná správa o kontrolnej činnosti kontrolóra ObFZ Ba – vidiek – p. Kyselica. 

6. Rôzne.    

7. Záver. 

 

K bodu 1: Predseda ObFZ BA-vidiek p. Baxa – privítal prítomných a požiadal o schválenie 
programu tak, ako bol predložený v pozvánke VV ObFZ BA-vidiek.  

Uznesenie č.1. VV ObFZ BA-vidiek schválil program zasadnutia VV tak, ako ho predložil p. 
Baxa.  

hlasovanie – 5 za 0 zdržal sa 0 proti. 

K bodu 2: O plnení uznesení z predchádzajúcich zasadnutí podrobne informoval sekretár 
ObFZ p. Szabo a skonštatoval, že boli priebežne splnené.   

Uznesenie č.2. VV ObFZ BA-vidiek zobral na vedomie informáciu o plnení uznesení 
v plnom rozsahu textu.  

hlasovanie – 5 za 0 zdržal sa 0 proti. 

K bodu 3: Informácie predsedu ObFZ po VV BFZ. Podrobnejšiu informáciu zo zasadnutia 
VV BFZ podal p. Baxa. Oboznámil prítomných o zmene realizačného tímu reprezentačného 
družstva BFZ dospelých - hl. tréner Marián Tóth. Taktiež boli schválené realizačné tímy pre 
mládežnícke kategórie výberov BFZ. Prihlášky do pohára BFZ treba podať do 31.10.2022 
prostredníctvom issf. Bolo schválené ocenenie pre p. Matláka k životnému jubileu. Pre 
potreby ObFZ Ba-vidiek a ObFZ Ba-mesto bolo schválené vozidlo KIA Ceed, ktoré doteraz 
užíval BFZ. Dňa 1.12.2022 sa uskutoční Galavečer BFZ s oceňovaním. Plánuje sa školenie 
BFZ pre zdravotníkov klubov.   

Uznesenie č.3. VV ObFZ BA-vidiek zobral informácie p. Baxu na vedomie. 

hlasovanie – 5 za 0 zdržal sa 0 proti.  

K bodu 4: Informácia o odovzdaní funkcie sekretára ObFZ Ba – vidiek – p. Szabo, p. 
Kyselica - p. Szabo a p. Kyselica podrobne informovali prítomných o priebehu odovzdaní 
funkcie sekretára ObFZ Ba-vidiek s prezentáciou protokolu a inventarizačných zápisov. Po 
krátkej diskusii predseda ObFZ Ba-vidiek vyjadril poďakovanie p. Szabovi a p. Kyselicovi za 
precízne vykonanú prácu.  

Uznesenie č.4: VV ObFZ BA-vidiek berie na vedomie informácie o odovzdaní funkcie 
sekretára ObFZ Ba-vidiek.      

hlasovanie – 5 za 0 zdržal sa 0 proti.  



K bodu 5. Priebežná správa o kontrolnej činnosti kontrolóra ObFZ Ba-vidiek – p. 
Kyselica.  

Kontrolór ObFZ Ba-vidiek p. Kyselica prečítal celú priebežnú správu o kontrolnej činnosti tak, 
ako bola vykonaná do 6.9.2022 aj s vysvetlením. Členovia VV po krátkej diskusii prijali 
nasledovné uznesenie: 

Uznesenie č.5: VV ObFZ BA-vidiek berie na vedomie správu o kontrolnej činnosti 
kontrolóra ObFZ Ba-vidiek a plne súhlasí s opatreniami v nej navrhnutými.  

hlasovanie – 5 za 0 zdržal sa 0 proti. 

K bodu 6. Rôzne.  

a/ Sekretár ObFZ Ba-vidiek informoval o potrebe zakúpenia zástav pre futbalové kluby, ktoré 
sú povinné vyvesiť tieto zástavy počas domácich majstrovských stretnutí. Po krátkom 
vysvetlení a diskusii prijal VV nasledovné uznesenie: 

Uznesenie č.6: VV ObFZ BA-vidiek berie na vedomie informáciu a ukladá sekretárovi 
zistiť ekonomické podmienky k objednaniu zástav.   

hlasovanie – 5 za 0 zdržal sa 0 proti.  

b/ Predseda ŠTK p. Vašš informoval VV ObFZ Ba-vidiek o odstúpení mužstva MŽ  
klubu FK Kuchyňa.  

Po rozsiahlej diskusii prijal VV nasledovné uznesenie: 

Uznesenie č.7: VV ObFZ BA-vidiek trvá na uplatnení dikcie súťažného poriadku a rozpisu 
súťaží pre súťažný ročník 2022/2023 aj s vyvodením sankcií za ich porušenie.  

hlasovanie – 3 za 2 zdržal sa 0 proti.  

c/ V rámci bodu rôzne informoval predseda KR a D p. Hlavenka o družobnom stretnutí 
rozhodcov a delegátov ObFZ Ba-vidiek a OFS Brno venkov. Zároveň informoval, že začalo 
školenie nových adeptov na rozhodcov. K danému bodu prijal VV nasledovné uznesenie: 

Uznesenie č.8: VV ObFZ BA-vidiek berie na vedomie poskytnuté informácie p. Hlavenku. 

hlasovanie – 5 za 0 zdržal sa 0 proti.  

d/ VV obdržal písomnú žiadosť FKM Stupava k vzniknutej situácií ohľadom hracej plochy s 
prírodným povrchom pre súťaže mládeže. Všetci členovia VV a predsedovia komisií obdržali 
písomný materiál. K situácii sa vyjadril predbežne aj člen VV p. Konečný.  

Uznesenie č.9: VV ObFZ BA-vidiek poveruje sekretára ObFZ Ba-vidiek p. Szaba a 
kontrolóra p. Kyselicu k prevereniu situácie návštevou danej hracej plochy a ukladá pánu 
Konečnému podať písomné vyjadrenie k vzniknutej situácií.  

hlasovanie – 5 za 0 zdržal sa 0 proti. 

e/ Člen VV p. Konečný podrobne informoval o predloženom materiály “Propozície: 4. ročník 
turnaja KARPATY CUP pre kategóriu U12”. V rámci informácie podal aj záväznú cenovú 
informáciu za prenájom haly v Modre a požiadal predsedu ObFZ Ba-vidiek p. Baxu o pomoc 
pri zabezpečení občerstvenia pre účastníkov turnaja (cca pre 100 osôb). 

Uznesenie č.10: VV ObFZ BA-vidiek berie na vedomie podanú informáciu p. Konečného a 
súhlasí s propozíciami turnaja a jeho ekonomicko-organizačným zabezpečením. 

Hlasovanie – 5 za 0 zdržal sa 0 proti.  

f/ Člen VV p. konečný podal podrobnú informáciu k príprave Zimnej halovej ligy prípraviek s 
jeho ekonomicko-organizačným zabezpečením. VV po krátkej diskusii prijal nasledovné 
uznesenie: 

Uznesenie č. 11: VV ObFZ BA-vidiek súhlasí s priebehom príprav ZHL prípraviek a 
poveruje člena VV p. Konečného a predsedu KM a TMK ObFZ Ba-vidiek p. Szaba so 
spracovaním podrobných propozícií do 15.10.2022.  



hlasovanie – 5 za 0 zdržal sa 0 proti. 

 

7. Záver. 

K bodu 7: Predseda ObFZ BA-vidiek p. Baxa po krátkej diskusii poďakoval prítomným za 
aktívny prístup k prerokovaným otázkam a ukončil zasadnutie VV ObFZ  BA-vidiek. 

  

 

V Bratislave, 14.09. 2022 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        
Miroslav Baxa v.r.                                                                                                                                        
predseda ObFZ Bratislava-vidiek 

 

Zapísal: 

Patrik Szabo                                                                                                                                                                       
sekretár ObFZ Bratislava-vidiek 

  


